
Зијад Јагодић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ: 

1. „Имајући у виду поступак, као значајан спор, који се води против БиХ под 

ознаком Случај ЕЦС-2/13, а због неусклађености са Директивом 1999/32 ЕЦ која 

се односи на садржај сумпора у одређеним течним горивима, као и на измјене и 

допуне Директиве 93/12 ЕЕЦ – Шта се у том погледу чини и да ли се може 

очекивати његово рјешење у наредна два мјесеца када се намјерава расправити о 

овом спору на нивоу Енергетске заједнице ЕУ? 

2. БиХ још увијек може да се квалификује за ИПАРД-ова неповратна средства за 

период 2014 – 2020, па бих молио за одговор – Ко је био дужан да обави тај дио 

посла у вези с успостављањем ИПАРД-ове структуре и министарства, зашто то 

није урађено, те шта се у том погледу ради, односно намјерава урадити? 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ и Федералној управи за инспекцијске 

послове и Инспекторат Републике Српске - Да ли су међународне организације и 

страна дипломатско-конзуларна представништва стационирана у БиХ дужна да 

закључе уговоре о дјелу или уговоре о раду, када су у питању њихови запосленици 

бх. држављани? Да ли су надлежне бх. институције и у том погледу вршиле било 

какве контроле и провјере, шта су уочиле и шта су предузеле?  

3. Питање постављено Министарству правде БиХ – Имајући у виду препоруке 

упућене од Канцеларије за ревизију институција БиХ за 2013. годину овом 

министарству, шта је од тада до данас учињено, односно шта је отклоњено у том 

погледу?“ 

4. Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади 

Републике Спрске и Влади Брчко Дистрикта – Имајући у виду Директиву 

2009/119/ЕЦ Савјета Европе, којом се дефинише/прописује осигурање минималних 

залиха нафте и нафтних деривата, какво је стање у погледу појединачне 

надлежности и шта се у вези с тим чини? 

5. Питање постављено Управи за индиректно опорезивање БиХ – Да ли је осигурано 

континуирано приближавање законодавства у области царина и пореза acquisu, те 

да ли су довољни административни капацитети УИО како би се то законодавство 

примјењивало, те борило против корупције, прекограничног криминала и 

фискалних утаја? 

6. Питање постављено Министарству комуникација и транспорта БиХ и BH Airlinesu 

–Колико је коштала набавка бх. авиона/летјелице АТР-72-212 који се налази у 

фирми BH Airlines, колико је још остало ануитета за његову отплату по 

финансијском лизингу на дан 24. 07. 2014. године и какав је његов данашњи 

ефекат? 

7. Питање постављено Савјету министара БиХ – Будући да је национални акциони 

план за енергетску ефикасност БиХ направљен, зашто се чека са његовим 

усвајањем? 

8. Питање постављено Министарству здравља и социјалне заштите Републике 

Српске, Федералном министарству здравља, канотналним министарствима здравља 

– Да ли је то (...) заиста због дефицита кадрова или је то моћ појединаца при чему 

се не осврћу на Закон о сукобу интереса? 

Да ли се намјерава та пракса зауставити и шта се у том погледу намјерава 

учинити?'' 

 

 

 



 
 


